
BK Yoi Styrelsemöte nr 1 
28/1-18

Närvarande
Ivar Nilsson
Glenn Bardh
Tuija Kilian
Sören Forsberg
Tom Svensson
Henrik Persson
Ömer can Sen

1.Mötets öppnande 
Ivar förklarar mötet öppnad

2.Val av ordförande, sekreterare och justerare
Till Ordförande valdes sittande Ivar Nilsson
Till Sekreterare valdes sittande Tuija Kilian
Till Protokolljusterare valdes Ömer can Sen

3.Godkännande av föredragningslistan
Föredragningslistan godkändes

4. Rapporter
a. Ordförande
Magnus Roslund var med på förra styrelsemötet och Ivar har pratat med honom om att han ska hålla HRL kurs 
för klubbens tränare i vår. 
Sportlovet kommer det att vara träning som vanligt på klubben.

b. Kassören
På föreningens företagsskonto finns 86 340,06 kr
På föreningens Sparkonto finns 75 433,49 kr

c. Sektions ansvariga rapporter
Judo
Det har varit väldigt bra på den tidiga träningen med 18 barn. 
Ivar har funderat på ifall man ska dela upp det tidiga passet i barn7-11 år och 11-14 år om det blir aktuellt så 
kommer detta att ske till uppstarten av höstterminen.
Jujutsu
Ömer och Glenn kommer att satsa på att Ömer ska gradera sig till första Dan i april.
Det ser bra ut med aktiva på jujutsu träningarna.
Glenn, Ömer och Henrik var iväg på instruktörsläger 3/2.

5. Kommande tävlingar, läger och utbildningar
Klubbens egna vinterläger i februari.
Intruktörsläger 3/2
Påskläger Jujutsu
Träningsläger i Pingst



6. Utgifter
Julbordet 7085kr (13st)
KM 796kr
Banktjänster 800kr/år
Mail och.nu 100kr
Avslutningen 922kr
Instruktörsläger 50kr/pers Glenn, Ömer och Henrik

7. Lokal
Ivar fixar ett blodkitt till lokalen ifall en olycka inträffar. Första hjälpen lådan behöver inventeras och 
uppdateras, Glenn ordnar detta. 
Efter önskemål om att vi ska ha rita upp en lokal så som klubben skulle vilja ha det så har Ivar ritat upp 
drömlokalen som klubben kan visa om det skulle bli aktuellt att bygga en ny någon dag.
Tom och Ivar ska ta reda på vilka regler som gäller ifall man skulle vilja bygga eget och om man kan få bidrag 
för detta.

8. Vinterlägret
Tom har bokat Gunnarsbohallen och badhuset.
Tuija ordnar maten och ordnar nyckeln till kafeterian.
Samling kl 8 för mattbäringen.
Inbjudan har skickats till Habo, Jönköping och Gislaved.
Sjölander är tillfrågad att leda passen.

9. Kommunen
Tom har haft möte med Åsa Eklund på kommun om att klubben vill vara med på Elevens val dagarna som 
brukar vara varje år. Han har även lagt fram att klubben kan tänka sig att ha en dag tillsammans med skolan och 
polisen för att visa vad klubben har att erbjuda. 

10. Åsmöte 
Årsmöte kommer att hållas söndagen 18 februari kl. 12-14

11. Nästa möte
Årsmötet i klubben lokalen 18/2

12. Övriga frågor
Klubblokalen är bokad 10/2
Taekwandon på söndagarna har ej betalat för hösten.
Glenn och Ömer har inventerat allt i klubben. Dom gamla overallerna ska skrivas av.

13. Mötets avslutande
Ivar förklarade mötet avslutat

Ordförande

Sekreterare 

Protokolljusterare


